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Zápis z jednání VV dne 18. 6. 2024 – 06/2024 
Lomnického 1705/5, Praha  

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Jiří Dufek, Jan Kovář, Martin 

Musil, Tomáš Pacák, Kristýna Šedová 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 

Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé: Jan Kovář, Petr Musil 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

Zahájení: 09:31 

Ukončení: 12:56 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 05b/2024 a VV 06m/2024 a programu jednání 06/2024 

2) Jednací řád VV 

3) Etický kodex člena VV 

4) Návrh struktury a vedení odborných komisí, systém a plán práce VV, statuty a koncepce 

jednotlivých odborných komisí 

5) Hodnocení 26. valné hromady 

6) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

7) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

8) Kontrola plnění usnesení VV 

9) Vývoj v politických a mezinárodních záležitostech  

10) Aktuální informace prezidenta a informace ze sekretariátu 

11) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

12) Zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS juniorek 2024 

13) Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek 

14) Reprezentace žen a U23 – RT 

15) Návrh na složení Disciplinární komise 

16) Návrh na složení Arbitrážní komise  

17) Trenérská směrnice 

18) Udělení záštity Českého florbalu ŠKO-ENERGO CUP 2024  

19) Úprava Soutěžního řádu v problematice doplňování do soutěží v období po uzavření přihlášek 
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V úvodu prezident D. Novák přivítal znovu zvolené členy výkonného výboru do nadcházejícího 

čtyřletého období. Současně přivítal i novou členku, Kristýnu Šedovou, která dostala prostor se 

krátce představit.  

  

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 05b/2024, 06m/2024 a programu jednání 06/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/06/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 05b/2024 

- schvaluje zápis z jednání 06m/2024 

- schvaluje program jednání VV 06/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 06/2024 J. Kováře a P. Musila 

 

 

AD 02) Jednací řád VV  

 

Prezident D. Novák předložil Návrh Jednacího řádu VV. Krátce shrnul změny od minulého 

schválení Jednacího řádu v roce 2021. Hlavními změnami jsou definice, že schvalování (usnesení) 

je zároveň i rozhodnutím VV, dále systém, kdy zveřejnění zápisu proběhne po ověření ověřovateli 

a dále, že předkládat materiály k projednání na VV mohou i odborní garanti v rámci svěřené 

oblasti. Případné připomínky k jednacímu řádu mohou být diskutovány na následujícím jednání. 

 

Usnesení č. 02/06/24: VV 

- schvaluje Návrh Jednacího řádu VV 

- ukládá zveřejnit na webu 

Zodpovídá: D. Novák  Termín: 30.6.2024 

 

 

AD 03) Etický kodex voleného a jmenovaného člena VV   

 

Prezident D. Novák předložil Etický kodex voleného a jmenovaného člena VV. Krátce doplnil směr 

práce na Etickém kodexu i pro členy ČF (např. vyjadřování členů na sociálních sítích vůči 

jednotlivcům či skupinám apod.). P. Musil krátce informoval o přípravě Etického kodexu NSA, který 

by měl v budoucnu sloužit jako vzor pro jednotlivé sportovní svazy. Současně poukázal na to, že v 

rámci NSA vznikne pozice Ombudsmana (národní safeguard). 

 

Usnesení č. 03/06/24: VV 

- schvaluje Etický kodex voleného a jmenovaného člena VV 

- ukládá zveřejnit na webu 

Zodpovídá: D. Novák  Termín: 30.6.2024 

- bere na vědomí informace k Etickému kodexu NSA 
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AD 04) Návrh struktury a vedení odborných komisí, systém a plán práce VV, statuty a 

koncepce jednotlivých odborných komisí 

 

Prezident D. Novák předložil Návrh struktury a vedení odborných komisí na následující období. 

Daniel Novák poukázal na potřebu se aktivněji věnovat strategickému obsahu opravdu s delším 

časovým výhledem, který je potřeba pro jednání VV připravovat a rád by vytvořil strategickou 

skupinu pro tyto strategické diskuse. K návrhu byla krátká diskuse, zejména ohledně případného 

pokračování komise infrastruktury a diskutována byla i potřeba pokrytí jiných oblastí florbalu 

odbornou komisí (např. volnočasový florbal, kvantitativní rozvoj, lékařské zajištění). Závěrem bylo 

navrženo ke schválení, aby v následujícím období fungovaly tyto odborné komise včetně 

navržených předsedů: 

 

Komise elitního florbalu (KEF) – předseda T. Pacák 

Komise ekonomiky (EKO) – předseda P. Musil 

Komise vzdělávání a mládeže (KVM) – předseda L. Dolejš 

Komise rozhodčích a delegátů (KRD) – předsedkyně K. Šedová 

Komise regionů a rozvoje oddílů (KRO) – předseda J. Kovář 

Komise elitních reprezentací (KER) – předseda V. Culka 

Komise rovných příležitostí (KRP) – předseda M. Musil 

Komise soutěží (KS) – předseda J. Dufek.  

 

V rámci bodu byl také předložen a vysvětlen systém práce VV a vzor plánu práce VV k aktualizaci, 

včetně termínů jednání na následující sezónu. Dále byly předloženy statuty dosavadních 

odborných komisí včetně vzoru nové podoby statutu. D. Novák vyzval jednotlivé předsedy 

odborných komisí k přípravě návrhu statutu jejich komisí, nastavení sekretariátního zajištění a aby 

přemýšleli o návrhu složení komise. Byly také předloženy aktuálně platné koncepce jednotlivých 

oblastí a schválený rozvojový plán. 

 

D. Novák komentoval myšlenku zřídit nějakou formu zástupce sportovců, v rámci jednání VV 

(případně komise sportovců). Téma bylo obsáhle diskutováno i s krátkými postřehy z fungování v 

rámci IFF. Je možno se inspirovat ze Statutu komise sportovců ČOV. Bylo diskutováno, jestli je 

řešení např. zapojení více aktivních sportovců (hráčů) do působení aktuálních odborných komisí, 

což by bylo realizovatelné ve velmi krátkém časovém horizontu. Krátce se diskutovalo nad 

věkovými rozsahy hráčů a jejich odlišný pohled do problematiky florbalového prostředí. Téma bude 

dále diskutováno na některém z následujících jednání.  

 

Usnesení č. 04/06/24: VV 

- schvaluje výše uvedenou strukturu odborných komisí včetně jejich 

vedení na období 2024–2028 

- bere na vědomí systém práce VV včetně informací k plánu práce 

- bere na vědomí potřebu vytvoření strategické skupiny 

v kompetenci prezidenta ČF 

- ukládá aktualizovat plán práce VV za jednotlivé oblasti 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 15.08.2024 
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- bere na vědomí plánované termíny jednání VV na následující 

sezónu 

- bere na vědomí informace k návrhu doplnění/úpravy statutu 

komisí dle předloženého vzoru a nastavení jejího sekretariátního 

zajištění  

- ukládá předložit aktualizované statuty jednotlivých odborných 

komisí  

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 15.08.2024 

- bere na vědomí rozvojový plán ČF na období 2024–2034  

- bere na vědomí výstup z diskuse nad případným ustanovením 

zástupce sportovců 

- ukládá předložit návrh na složen jednotlivých odborných komisí  

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 15.08.2024 

 

 

AD 05) Hodnocení 26. valné hromady 

 

D. Novák a členové VV hodnotili průběh 26. valné hromady. Členové VV se shodli na dobrém 

organizačním zajištění. Následně komentovali své pohledy na obsahovou část a vrátili se zejména 

k proslovu T. Kafky (kandidáta na předsedu ORK). Členové VV se shodli, že forma proslovu, ve 

které nechybělo vyhrožování, kde zaznělo mnoho nepravd a překroucených faktů, není absolutně 

v souladu s florbalovou kulturou.   V rámci bodu byl předložen zápis z VH ke schválení včetně 

souboru schválených usnesení. 

 

Usnesení č. 05/06/24: VV 

- bere na vědomí hodnocení průběhu 26. valné hromady 

- schvaluje zápis z 26. valné hromady 

- schvaluje soubor schválených usnesení z 26. valné hromady 

- ukládá zveřejnit na webu 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 30.06.2024 

 

 

AD 06) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

 

Viceprezident P. Musil informoval o proběhlém Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s 

prezidentem a VV ČF a proběhlo zhodnocení akce. Členové VV se shodli na kvalitním 

organizačním zajištění. Současně hodnotili i obsahovou část, která byla náročná, ale zvládnutá 

velmi dobře. V rámci hodnocení se členové VV shodli, že je důležité dávat dostatečný časový 

prostor pro závěrečné diskusní skupiny, které proběhly na jednotlivá témata. Současně si také 

pohlídat výstupy z nich. 

 

Usnesení č. 06/06/24: VV 

- bere na vědomí hodnocení Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a 

všech RVV s prezidentem a VV ČF 
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AD 07) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

 

Prezident D. Novák z časových důvodů nepředložil k diskusi Stav českého florbalu a priority 

v následujícím období a informoval o odkladu na další jednání. 

 

Usnesení č. 07/06/24: VV 

- schvaluje odklad bodu na další jednání 

 

 

AD 08) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

 

Usnesení č. 08/06/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 09) Vývoj v politických a mezinárodních záležitostech  

 

Prezident D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Informoval, že proběhla 

pravidelná Porada předsedů ČUS, která se koná vždy před VH ČUS (náš zástupce T. Frank). T. 

Frank následně informoval o průběhu porady. Následovala diskuse o problematice Zákona o 

sportu – mírná skepse, zda je legislativně zvládnutelné schválení v avizovaném časovém 

horizontu. V rámci VH ČUS 26.6.2024 proběhnou i volby do vedení ČUS. Dále informoval o 

problematice úrazového pojištění všech aktivních sportovců, které zastřešuje ČOV. Pro pojišťovny 

je to nerentabilní a administrativně náročné. Diskuse bude dále pokračovat, zda pojištění v 

budoucnu přejde na samotné svazy, anebo bude pojištění modifikováno (preferovaná varianta).  

 

T. Frank informoval o mezinárodních záležitostech. Přednesl výstup z poradní schůzky zástupců 

TOP4 nad mezinárodní termínovou listinou z pohledu organizace ME a MS. VV IFF vytvořil 

pracovní skupinu, která bude toto téma diskutovat koncem června. Dále informoval o probíhajícím 

dalším cyklu Champions Cupu. Všechny české týmy jsou přihlášeny. Bude dopracován rozpis 

utkání, aby se předešlo kolizím. Bude následovat schůzka se zástupci účastníků a IFF. 

Také informoval, že IFF sbírá zpětnou vazbu k MS 3+1, které proběhlo ve Finsku. 

 

Usnesení č. 09/06/24: VV 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace z porady předsedů na ČUS 

- bere na vědomí informace o případné modifikaci smlouvy o 

úrazovém pojištění aktivních sportovců 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí výstup z jednání poradní schůzky TOP4 

k mezinárodní termínové listině 

- bere na vědomí informace k dalšímu ročníku Champions Cupu 
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- bere na vědomí informace k poskytnutí zpětné vazby na MS 3+1 

 

 

AD 10) Aktuální informace prezidenta a informace ze sekretariátu 

 

D. Novák předložil aktuální informace prezidenta a informace ze sekretariátu. V krátkosti shrnul 

problematiku Black Angels, kdy bylo podáno oddílem druhé odvolání proti rozhodnutí Licenční 

komise. Aktuálně běží druhé odvolání k ORK. J. Dufek krátce doplnil stanovisko Licenční komise. 

V rámci bodu bylo řešeno pokračování T. Franka na pozici ředitele sekretariátu. Viceprezident P. 

Musil byl pověřen VV, aby projednal podmínky prezidenta ČF na období 2024-2028. Členové VV 

budou o výsledku nastavení informováni na následujícím jednání. 

 

D. Novák krátce vysvětlil a následně uzavřel problematiku s projednáním podezření na porušení 

Etického kodexu voleného nebo jmenovaného člena, L. Predajňové, kdy došlo ke konfliktu mezi 

RVV Jižní Čechy a Vysočina a trenérem oddílu Štíři České Budějovice. Informace doplnil L. Dolejš, 

který jednal se všemi zainteresovanými osobami v rámci regionu.  

 

T. Frank krátce doplnil informace o výsledku jednání se zástupci Black Angels v poskytnutí dotační 

podpory oddílu z grantu MHMP. Samotné schůzce s oddílem předcházela diskuse a domluva na 

RVV Prahy a Středních Čech. Shoda, že oddíl Black Angels dostane finanční podporu na základě 

předem dodaného vyúčtování v souladu s požadavky na využití grantu. Zástupci Black Angels 

tento postup odsouhlasili. 

 

Usnesení č. 10/06/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace prezidenta  

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí pokračování T. Franka na pozici ředitele sekretariátu 

- ukládá projednat podmínky prezidenta na období 2024-2028 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 15.08.2024 

- bere na vědomí výstup k problematice podezření na porušení 

Etického kodexu voleného nebo jmenovaného člena 

- bere na vědomí informace k vyplacení finanční podpory oddílu Black 

Angels v rámci grantu MHMP 

 

 

AD 11) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

 

L. Laštovička předložil návrh na vypsání 2. kola přihlášek do PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a 

florbalu na sezonu 2024/2025. K materiálu byla připravena podrobná důvodová zpráva, kterou 

následně krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 11/06/24: VV 

- schvaluje návrh vypsání 2. kola přihlášek do PP3 – Komplexní rozvoj 

oddílů a florbalu na sezonu 2024/2025 

- ukládá zveřejnit na webu a informovat potenciální oddíly 
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Zodpovídá: L. Laštovička  Termín: 19.06.2024 

 

 

AD 12) Zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS juniorek 2024 

 

Prezident D. Novák předložil Zprávu o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS juniorek 2024, 

kterou následně obsáhle okomentovala Z. Svobodová. 

 

Usnesení č. 12/06/24: VV 

- schvaluje Zprávu o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS 

juniorek 2024 

 

 

AD 13) Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek 

 

Prezident D. Novák vyzval nově jmenovaného předsedu Komise elitních reprezentací, V. Culku, 

aby předložil ke schválení Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek. Ten 

následně navrhl T. Martiníka na pozici hlavního trenéra reprezentace juniorek pro následující 

cyklus. 

 

Usnesení č. 13/06/24: VV 

- schvaluje Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace 

juniorek - T. Martiníka 

 

 

AD 14) Reprezentace žen a U23 - RT 

 

Prezident D. Novák opět vyzval V. Culku, aby předložil materiál Realizační tým reprezentace žen a 

U23. Z. Svobodová krátce doplnila. 

 

Usnesení č. 14/06/24: VV 

- bere na vědomí Realizační tým reprezentace žen a U23 

 

 

AD 15) Návrh na složení Disciplinární komise 

 

Předseda DK T. Březina prostřednictvím zastoupení D. Novákem předložil Návrh na složení 

Disciplinární komise. 

 

Usnesení č. 15/06/24: VV 

- schvaluje Návrh na složení Disciplinární komise ve složení  

J. Gurkovský, M. Kalanin, D. Knopp, F. Neumann, J. Sláma, A. Wollný 

 

 

  



 

Zápis z jednání VV 06-2024 - ověřený.docx  8/9 

AD 16) Návrh na složení Arbitrážní komise 

 

Předseda AK M. Řezník prostřednictvím zastoupení D. Novákem předložil Návrh na složení 

Arbitrážní komise. T. Pacák poukázal na střet zájmů u schvalování osoby M. Vybírala, jelikož je 

zaměstnancem Florbal MB. 

 

Usnesení č. 16/06/24: VV 

- schvaluje Návrh na složení Arbitrážní komise ve složení D. Kytler, R. 

Ochodek, P. Drahoňovský, M. Kabát, V. Šťástka, M. Vybíral, V. Netrefová, 

R. Dvořák, J. Novotný 

 

 

AD 17) Trenérská směrnice 

 

Prezident D. Novák předložil Návrh na úpravu Trenérské směrnice. Z. Svobodová krátce shrnula 

obsah materiálu, který se týkal snížení platby za školení trenérské licence A. 

 

Usnesení č. 17/06/24: VV 

- schvaluje Návrh na úpravu Trenérské směrnice  

- ukládá zveřejnit úpravu na webu 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 30.6.2024 

 

 

AD 18) Udělení záštity Českého florbalu 

 

Prezident D. Novák předložil materiál Udělení záštity Českého florbalu – ŠKO-ENERGO CUP 

2024. T. Pacák deklaroval střet zájmu při schvalování. 

 

Usnesení č. 18/06/24: VV 

- schvaluje materiál Udělení záštity Českého florbalu – ŠKO-ENERGO CUP 

2024 

 

 

V závěru jednání D. Novák požádal členy VV o schválení mimořádně zařazeného bodu č 19. 

 

 

AD 19) Úprava Soutěžního řádu v problematice doplňování do soutěží v období po uzavření 

přihlášek 

 

Z. Mlčoušek krátce nastínil danou problematiku a zkušenosti z letošního roku. Tato úprava bude 

mít dopad na soutěžní ročník 2025/2026 a komplexnější úprava bude předložena později, v rámci 

řešení legislativní předpisů jako celku na začátku roku 2025. 

 

Usnesení č. 19/06/24: VV 

- schvaluje Úpravu Soutěžního řádu v oblasti doplňování do soutěží 
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- ukládá zveřejnit na webu  

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 30.6.2024 


